
  

Haugaland Modelljernbaneklubb 
 
 
Referat fra årsmøtet 21.02.2023. 
 
Årsmøtet ble åpnet kl. 19:15 av forman Arild Auestad. 7  medlemmer var møtt frem, og 2 gjester. 
 

1. Innkallingen ble godkjent uten kommentarer. 
2. Valg av møteleder og referent: Møteleder Arild Auestad.  Referent Kurt André Fransson. 
3. Arild Auestad refererte til referat fra 2022. 
4. Arild Auestad leste opp årsmeldingen. Godkjent uten kommentarer. 
5. Kjetil Sørlund leste opp regnskapene, som ble godkjent uten kommentarer. 
6. Det ble diskutert om vi skulle ha utstilling i år, noe som alle var positive til. Arild sjekker om det er 

noen datoer me kan låne speiderhuset over plassen. Videre planlegging gjøres da dato er fastsatt. 
7. Valg: 

Følgende ble valgt som styre i klubben for 2023: 
• Formann: Arild Auestad  (gjenvalg) 
• Kasserer: Kjetil Sørlund  (gjenvalg) 
• Styremedlem: Per Einar Oreberg (gjenvalg) 
• Styremedlem: Eric Bergthun  (tidl. vara) 
• Styremedlem: Kurt André Fransson (gjenvalg) 
• Varamedlem: Bjørn Hisdal  (tidligere styremedlem) 

 Formannen og kasserer skal hver for seg ha signaturrett på vegne av klubben. 
8. Kontingenten for 2024.  Klubben står overfor investeringer av ukjent størrelsesorden i forbindelse 

med bygging av ny stasjonsmodul.  Kontingenten for 2024 beholdes uendret med kr. 750/375. 
Tillegg for å få Mj-Bladet gjennom klubben beholdes også med kr. 200,-. 

9. Klubbanlegget: 
 
Det er fortsatt arbeid som gjenstår på Bratland og Norheim når det gjelder fin detaljering, men det er 
ikke så mye igjen. Vi har startet på «nye aksdal» men er fortsatt i en tidlig fase. Vi har fortsatt et 
kjørbart anlegg slik at det kan kjøres tog for de som ønsker det.  
 
Det er bestemt at vi skal få laget et lite Märklin anlegg slik at medlemmer eller fremtidige medlemer 
kan få kjørt sine tog etc. Dette skal Lars Johan Lysen ta ansvar for. Håper dette kan få flere 
medlemer inn i klubben uansett hvilket kjøresystem en bruker. 

 
Møte ble avsluttet 19:49 
 
 
 

 
 


